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Remiss: Genomförandeplan Återbruk 2.0, plan för 
2024-2033 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslås besluta: 

1. Förslag till yttrande på genomförandeplan för Återbruk 2.0 

godkänns.  

Sammanfattning 

Enligt avfallsplanen ska en plan tas fram för koncept och etablering 

av en ny typ av återbruk med fokus på återanvändning och cirkulär 

ekonomi. Detta koncept kallas Återbruk 2.0. Arbetet med att ta fram 

konceptet startade 2020 och resultatet presenterades i en 

projektrapport, ett gestaltningskoncept och en genomförandeplan för 

åren 2022–2030 som antogs av direktionen hösten 2021. 

Under 2022–2023 har ett antal aktiviteter inom Återbruk 2.0 

genomförts enligt planen. Samtidigt sker förändringar i vår omvärld 

som påverkar vår ekonomi och våra resurser. I 

medlemskommunerna förändras planer på utbyggnad och 

exploateringar som påverkar tillgången till platser för nya återbruk 

och återbrukslösningar. Under 2023 har direktionen lagt ett uppdrag 

om en ökad takt inom Återbruk 2.0. Genomförandeplanen har därför 

reviderats och gäller för åren 2024–2033. 

Syftet med genomförandeplanen är att beskriva hur och när 

införandet av de olika delarna inom Återbruk 2.0 förväntas ske 

under perioden och vilken kostnadspåverkan det innebär. Planen 

relaterar till motsvarande innehåll i förbundets budget för 2024, plan 

för 2025–2026 och långtidsprognos för 2027–2033. 
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Kommunen ställer sig positiv till konceptet återbruk 2.0. 

Lokaliseringen av återbruk i Arboga pågår och utbyggnadsplanen 

för det nya återbruket ligger bra till i tiden.  

På sidan 14 står det att samtliga platser som undersöks i Arboga 

kommun kräver detaljplan. Detta stämmer inte, det kan behövas i 

några av platserna.  

I övrigt har kommunen inget att erinra.  

Barnkonsekvensanalys 

Förslaget till beslut medför inga direkta konsekvenser som rör barns 

rättigheter. 
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